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Verslag  04 mei 2021 

 
Aanwezig:  Gauthier Heyvaert (Chiro Meise) 
                     Bruno Peeters (Chirojongens Eversheim) 
                     Charlotte Pierreux (Chiromeisjes Eversheim) 
                     Phoebe De Neve (Chiro Westrode),   
                     Kate Simons (Scouts en Gidsen St. Brixius – jongens en meisjes) 
                     Jan Verrezen (K.A.J. Wolvertem en Krotrock) 
                     Haïco Doms (JH Den Droes) 
                     Cedric  Van Maele (JH ’t Sloefke) 
                     Lander Bilteryst (Voorzitter  JR)   
                     Charlotte Pierreux (Ondervoorzitter JR) 
                     Yentl Wouters (Penningmeester JR)  
                     Edithe Sacré (Secretaris JR)   
                     Lieven Van Campenhout (Jeugd ) 
                     
Verontschuldigd:  Thomas Goethals (Schepen van Jeugd) 
                                 Anne-Marie De Smedt (Voorzitter Seniorenraad) 

Afwezig:   Alexandre Lheureux (JH Knodde) 
 

Verwelkoming van mogelijk nieuw lid 
De Voorzitter verwelkomt Susie Vertongen, Voorzitter van het Carminakoor. 
Carmina zal in september 2021 een kinderkoor oprichten voor kinderen van 4de, 5de en 6de leerjaar.  
Het kindercarminakoor zou een erkenning hebben als jeugdvereniging onder de koepel van de VZW 
Carminakoor en werkt niet met vrijwilligers. 
Zij willen dit organiseren op maandag en/of donderdag, eventueel op twee locaties om zoveel mogelijk 
kinderen te bereiken.  Het idee is, om in het centrum van Meise en centrum van Wolvertem, dicht bij de 
scholen, zodat kinderen na school met  “de rij” erheen kunnen en niet afhankelijk zijn van ouders/grootouders 
om hen te brengen.  An-Sophie Van den Neucker zal de leiding op zich nemen. Zij heeft al een jeugdkoor in de 
academie met 40 zangers en wil vol enthousiasme meewerken aan de zingende toekomst van Meise. 
Het plan is om een trialfilmpje te maken en het koor zal ook aanwezig zijn op het Feestweekend in september. 
 
Zij zoeken dus een aangename locatie met ruimte tot ongeveer 40 kinderen, de locatie moet ook de 
mogelijkheid bieden om een piano achter slot te zetten.  Mogelijke locaties: Chiro Meise, Sporthal Den Dries, 
Sint-Ceciliazaal Wolvertem, .... 
Mogelijke aansluiting als lid van de JR en niet bij de Cultuurraad.  Hierover zal de komende maanden, samen 
met de andere Raden, over nagedacht worden. Het Reglement tot erkenning van gemeentelijke socio-
culturele verenigingen voorziet hieromtrent een artikel : indien jeugdafdeling strikt gesplitst is en geen 
dubbele subsidies ontvangt is een erkenning mogelijk.  De JR al op de eerstvolgende JR hieromtrent een advies 
formuleren  en aan het College van Burgemeester en Schepen meedelen.  In elk geval zou de aansluiting, na 
erkenning, maar vanaf 1 september 2021 kunnen ingaan met aanpassing van het Huishoudelijk Reglement van 
de gemeentelijke Jeugdraad. 
 

Uitbreiding JR 
Hierop aansluitend zouden we dan de JR kunnen uitbreiden met andere jongeren van de gemeente.  De 
bedoeling is om dat één of twee keer per jaar een extra JR te voorzien waar andere jongeren van de gemeente 
aan deelnemen, zonder subsidiëring,  en waar andere thema’s aan bod komen, zoals veilige schoolomgeving, 
skateparken, speelpleinen, hangjongeren, ...... 
Aanpassing van het Huishoudelijk Reglement van de gemeentelijk Jeugdraad is dan hier ook van toepassing. 
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Vorig verslag van 02 maart 2021 
Geen opmerkingen en verslag werd unaniem aanvaard.  
 

Financiële impact van Corona op de jeugdwerkinitiatieven 
Het gemeentebestuur opteert eerder voor het toekennen van een noodsubsidie aan een jeugdinitiatief dat 
echt in nood zit.  Hiervoor zou dan een dossier met een vragenlijst en alle details moeten ingediend worden, 
daarna  worden voorgelegd aan Gemeenteraad en drie Voorzitters van de diverse Raden. 
Deadline: 1 september 2021. 

De voorzitters van de verschillende adviesraden alsook de politici kwamen onlangs samen. Er zouden tot nu 
toe geen grote noden bij de andere Raden zijn.  Een vereniging van de Cultuurraad heeft wel een renteloze 
lening gevraagd.   
Er werd overeengekomen dat ze regelmatig zullen opvolgen en in september beslissen hoe ze die € 100.000 
zullen verdelen.  Het gemeentebestuur heeft wel al besloten om de mogelijkheid tot het bekomen van een 
renteloze lening met een jaar te verlengen. 
 

Opvolging van de brandweerverslagen 
Zoals reeds via mail meegedeeld wordt de jaarlijkse brandweercontrole wegens de Coronaveiligheids-
maatregelen uitgesteld naar een latere datum.  
Er wordt wel gevraagd om alle nodige werken of aanpassingen, vermeld in de brandweerverslagen nog vóór 
eind juni ‘21, in orde te brengen. Het Bestuur zal dit in de toekomst van naderbij opvolgen. 
De gevraagde attesten werden nog steeds niet bezorgd.  De Voorzitter zal de verantwoordelijke van elk JH en 
elke jeugdvereniging contacteren om de veiligheidsnoden te bekijken. 
Er zullen ook onverwachte controles van de lokalen ingepland worden. 
Harald, brandweerverantwoordelijke, zal strenger optreden tot zelfs de beslissing tot sluiting nemen van de 
lokalen. Vragen over de brandweerverslagen mogen rechtstreeks gericht worden naarr 
harald.declerck@zvbw.be.  
* Hij is bereid met elke vereniging af te spreken aan de lokalen om de punten te bekijken en bespreken.  Dit 
mits goede opvolging van de Coronamaatregelen (slechts enkele leiding, voldoende afstand, mondmasker, ....). 
* Een info-moment rond de brandveiligheid op het kamp zal er voorlopig nog niet komen.  Harald krijft 
hiervoor geen akkoord omwille van Corona.  Er bestaat een infobrochure die zal uitgedeeld worden. 
* Volgend jaar bekijken we de organisatie van een veiligheidsdag samen met het Rode Kruis. 

Infrastructuur lokalen:   
Ter herinnering: alle aanvragen voor werken aan de lokalen moeten via mail verstuurd te worden naar: 
Schepen van Openbare Werken:  Roel Anciaux: roel.anciaux@meise.be 
met in cc.:  Schepen van Gezin enJeugd:  Thomas Goethals: thomas.goethals@meise.be 
én        Dient Jeugd:   Lieven Van Campenhout: jeugd@meise.be 
 
Geluidsmeters in de JH (Lieven):  de geluidsbegrenzers zijn ter beschikking maar wacht nog steeds op de 
electriciteitsschema’s.  Kan voorlopig zelf opgemaakt worden maar zeker na nieuwe installatie laten keuren. 
Hij stuurt alle JH nogmaals een herinnering.  
 
Wat wordt zeker uitgevoerd in 2021  (volgens ingediend driejarenplan 21 – 22 – 23) 
* Chiro Eversheim M en J : de  branddeuren zouden moeten vervangen worden – was gebudgetteerd voor             
                  € 16.667,75 ( extra budget nodig want zou voor alles € 75.000 kosten ?) 
* Chiro Meise: niets voorzien – wachten op info van gemeentebestuur maar er zou in de toekomst wel een  
    nieuw jongenslokaal komen. 
* Chiro Westrode: renovatie van dak was voorzien maar is niet dringend 
* Scouts : branddeuren – in keuken platen en gasvuren (door TD uit te voeren en  Roel Anciaux zou op de  
     hoogte zijn; werden door ons gebudgetteerd en wachten op reactie van de gemeente) 
* Gidsen:  brandtrap  en controle buitendak (zou door TD moeten uitgevoerd worden Roel Anciaux zou op de 
     hoogte zijn; werd ook door ons gebudgetteerd en wachten op reactie van de gemeente). 
* K.A.J. = niets voorzien 
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* JH Den Droes (Haïco): er was niets voorzien voor 2021 maar men voorziet een nieuwe vloer te leggen op de  
    bestaande (zou stevig genoeg zijn);  misschien nog voor de zomervakantie (offertes worden 
 opgevraagd) maar kan dit nog voorzien worden in het driejarenplan ? 
* JH ’t Sloefke : sanitair en electriciteit :  zou voorlopig niets voorzien aangezien er een nieuw Bestuur komt die 
 dan alles zal herbekijken. 
* JH Knodde: niets voorzien. 
Er wordt toch aangedrongen om in 2021 vooral zich prioritair te richten op brandveilige werken in  alle 
jeugdlokalen. 

Er valt ook te noteren dat mocht er een overschot zijn dit bedrag naar 2022 mag overgeheveld worden. 

Nazicht van het ingediend driejarenplan 21 – 22 – 23 
De Voorzitter vraagt dat alle jeugdinitiatieven tegen de volgende JR een heel duidelijk en concreet plan 
voorlegt. 
 

Tussentijdse infrastructuursubsidies  
Infrastructuurdossier MET facturen moeten  vóór 1 juni ingediend worden.  
 

Zwerfvuilactie en gebruik van vuilniszakken 
 De jaarlijkse zwerfvuilactie kon wegens Coronamaatregelen niet doorgaan maar lokale initiatieven via 
Mooimakers kon wel.  De jongens en meisjes van Scouts en Gidsen St. Brixius hebben onlangs zo’n 
zwerfvuildag georganiseerd met felicitatie van het gemeentebestuur.  Er wordt gevraagd om aan dienst milieu 
melding te maken wanneer men zulke actie plant zodat de volle vuilniszakken op de meegedeelde plaatsen 
tijdig kunnen opgehaald worden. 

Kadervorming 
De terugbetaling van de EHBO-, monitoren- en vormingscursussen zijn in juni voorzien.  Graag alle aanvragen 
dringend indienen. 

 

Kamp 2021 
Coronamaatregelen naar kampen toe: 

Worden aan alle verenigingen bezorgd van zodra deze maatregelen definitief gekend zijn. Ondertussen heeft 
dienst Jeugd de info al via FB Jeugd gepubliceerd. 
Kampvervoer en aanvraag gesloten of open container: 

Enkele verenigingen hebben hun aanvraag ingediend.  Er zijn enkele problemen: 
*  geen gesloten containers meer aangezien deze versleten zijn. Nadat de JR-leden hieromtrent hun 
ongenoegen geuit hebben en naar een oplossing vroegen  besliste de gemeente om tweedehands containers 
aan te kopen en hopelijk worden zij tijdig geleverd.  
* De terugkeer is ook een probleem en men vraagt of Chiro Westrode en Chiro Eversheim de container tot na 
het WE op het terrein kan laten.  Communicatie door TD en dienst Jeugd volgt. 

 

Feestweekend: 17 – 18 - 19 september 2021 
De gemeente rekent op de medewerking van alle Jeugdhuizen en Jeugdverenigingen voor zondag 19 
september van 10 tot 18 uur.  De jeugdinitiatieven moeten zelf een planning opstellen. Per stand vraagt men  
2 personen die met een beurtrol werken (voor de jeugdverenigingen rekent men op leiding).   
Zoveel mogelijk leden aanwezig op de zondaghappening ! 

Varia  
Lieven:  * Vrijwilligersbedanking:  het voorstel dat het Bestuur van de JR een “verrassingsbox” met lokale 
 producten samenstelt en eind juni aan alle jeugdinitiatieven bezorgt wordt positief onthaald. 
 Ondertussen werd er een mail voor het samenstellen van deze pakketten naar alle lokale handelaars 
 verstuurd.  Indien er leden zijn die zelf nog handelaars kennen die hun steentje willen bijdragen, 
 mogen ze dit zeker doorgeven.  De pakketten worden in de week van 5 juli rondgebracht. 
 * Repetitieruimtes: er werd in het verleden al de vraag gesteld om JH (Den Droes, Knodde en ’t 
 Sloefke) open te stellen als repititieruimte voor muziekgroepen.  Een werkgroep zal hiervoor een  
 reglement inzake gebruik van de locatie, overhandiging sleutels, drank beschikbaar of niet, opstellen. 
 Lieven stuurt hiervoor een uitnodiging naar de JH.  
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 * Blokspots : JH Den Droes, JH Knodde en Chiro Meise willen hun ruimtes openstellen en op 16/05 
 wordt dit in detail besproken. Hun vraag is wel dat alle geïnteresseerde blokkers een mail  
 naar dienst Jeugd moet sturen die de tijdslots per locatie kan bepalen.  Werken met FB, Whatsapp?,... 
 Alle drank wordt uiteraard achter slot en grendel gezet. 
 * Regionale JR: deze omvatten Merchtem, Opwijk, ....   wie wenst JR Meise te vertegenwoordigen? 
 Lieven zal de volgende uitnodiging naar iedereen doorsturen en iemand uit de kandidaten zal  
  aangeduid worden. 
Charlotte:  Nieuwe fuifzaal Palingstraat:  kan er geen grotere capaciteit voor een fuifzaal voorzien worden 
 want max 499 m2 is niet voldoende. Deze opmerking werd al tijdens één van voorgaande JRden , nog 
 vóór de aanbesteding, meegedeeld  De JR zal hieromtrent een advies aan het College geven. 
 Thomas zal dit punt verder toelichten op de volgende JR want mogelijks komt er met ons advies geen 
 nieuwe ruimte en ook geen capaciteitsverhoging van de ruimte. 

Rondvraag: 
JH Den Droes :  Opening terrassen:  de Horeca mag de terrassen openen en bijgevolg zal JH Den Droes haar 
 terras, met alle Coronamaatregelen, openen op 8 mei.  Ze betreuren wel dat de gemeente  over deze 
 maatregelen niet tijdig communiceert .  
 Lieven: de gemeente communiceert van zodra zij het MB ontvangen heeft en raadt ook aan om een 
 draaiboek op te maken en toestemming voor opening en/of evenement te vragen. 
JH ’t Sloefke: openen voorlopig niet met een terras. 
Lander:  UITpas:  met UITpas kan je op een transparante manier de financiële drempel verlagen voor kinderen 
 en jongeren die het thuis niet breed hebben. De gemeente dient zich hiervoor aan te sluiten maar tot 
 nu toe heeft Meise hierover nog geen beslissing genomen.  Het OCMW kan een korting toekennen 
 maar hiervoor moet het gezin zich vooraf bij het OCMW melden.  
Charlotte:  gratis hygiënemateriaal (handgels, mondmaskers) voor het zomerkamp ? 
       * Vorig jaar werd er voor de kampen, door de overheid, gratis hygiënemateriaal  ter beschikking 
       gesteld . Hierover wordt momenteel onderhandeld en mogelijks zullen deze pakketten met een 
       korting verkrijgbaar zijn. 

 

 
Volgende JR (kampen en evenementen) heeft plaats in de tuin van het 

meisjelokaal (Scouts en Gidsen) – Hoefkantweg 5 of indien Covid-19  

dit niet toelaat digitaal 

op donderdag 24 juni 2021 om 19u30’. 

 


